	关于“在-20到80℃温度范围中至少一半的区域中”不清楚的问题：
申请人需要陈述本发明的技术方案是通过各种实验从实验数据中选择具有显著有益效果的部分来进行保护，因此，申请人对本发明电介质材料的选择就是要其满足在-20到80℃温度范围中至少一半的区域中其相对介电常数随温度的增加而降低的电介质体（即选择（Ba1-ｘSrｘ）ＴｉＯ3中x合适的取值范围）为本发明的电介质材料。申请人已经具体限定了确切的温度范围，因此在此范围的至少一半区域中也就是指所述电介质体在该温度范围中主要呈现其相对介电常数随温度的增加而降低的特性，而在小部分范围中即使其相对介电常数随温度的增加而增加也不会影响本发明的效果，而并非完全要求其相对介电常数在整个温度范围中都随温度的增加而降低。

	About the issue for the uncertainty of “at least half of the range of -20 to 80 degrees centigrade”:
[bookmark: _GoBack]The applicant should state that the technical solution of the invention is protected by significantly beneficial  portions selected from the data of various experiments; therefore, a dielectric body whose relative dielectric constant decreases with temperature increase over at least half of the range of -20 to 80 degrees centigrade, namely a selection of a suitable range of x in (Bal-xSrx)TiO3, is selected by the applicant as the dielectric substance of the invention. The applicant has specifically limited a definite temperature range, and hence the at least half of the range refers to the one over which temperature increases while the relative dielectric constant of the dielectric body decreases; the effect of the invention is not influenced even though the constant increases with temperature increase in a narrow range, or, in other words, it is not a must that the constant increases with temperature decrease over a whole range.



